
VVD ANTWOORD vragen .Addendum Regiovisie Jeugdhulp Zuid-Kennemerland en IJmond (A-
stuk)

1)Er moet o.a. gekeken geworden naar de vermindering van administratieve lasten, kunnen wij 
hierover zelfstandig knopen doorhakken of moet dat landelijk? 

2) het afremmen van prikkels om kinderen door te blijven behandelen, en dus uit- en doorstroom te 
bevorderen, is er al een begin van een idee hoe dit aangepakt zou kunnen worden?  

ANTWOORD

1) Dit gebeurt ook op regionaal niveau. In de lopende regionale aanbesteding van de jeugdhulp 
die we samen met de gemeenten in Zuid-Kennemerland en IJmond voeren, is dit nadrukkelijk 
ook een onderwerp. We voeren een dialooggerichte aanbieders. In de dialoogfase gaan we 
met de beoogde strategische partners in gesprek over o.a. de bekostiging en sturing en 
monitoring. De administratieve last is hierbij een belangrijk onderdeel.

2) Ook hier geldt dat de in- en uitstroom en de doorstroom, evenals de zorginhoud etc, een 
gespreksonderwerp is in de dialoogfase. 

De dialooggesprekken worden op dit moment in regionaal verband voorbereid en worden 
gevoerd in de periode maart t/m mei.


